
 

ZÁPIS ZE 17. SPOLEČNÉHO ZASEDÁNÍ VALNÝCH HROMAD PARTNERSKÝCH KRAJŮ 
Olomoucký a Moravskoslezský kraj 

 
 
Datum:  11.5.2023 - 17:35 hodin 
 
Místo:  Ostravská tělovýchovná unie ČUS, nám. Svatopluka Čecha 518/10, 702 00 Ostrava - Přívoz 
 
Zpráva: 
 
1. Prezentace - prezentace probíhala u vchodu do velkého sálu, kde se 17. společné zasedání valných 

hromad partnerských krajů konalo. Delegáti zasedání stvrdili svým podpisem a předložením mandátu 
svou přítomnost a příslušnost k oddílu. 

 
2. Úvod – člen VV OLaMS kraje Jiří Kroupa přivítal všechny zúčastněné delegáty a hosty a popřál jim 

bezproblémový průběh valné hromady.  
Následně předal slovo prezidentovi ČF Danielu Novákovi. Ten ve své prezentaci zopakoval sportovní 
úspěchy našich reprezentačních výběrů v uplynulé sezoně. Všechny přítomné seznámil s finanční situací 
a strategií Českého florbalu. Dále podrobně informoval o změnách v Národní sportovní agentuře (NSA), 
o společných jednáních, chystané prioritizaci sportů a dalších záměrech NSA na rok 2024. 
Zmínil také změny v programech podpory a v Komplexním rozvoji oddílů (PP3). V rámci bodu o 
připravovaných novinkách vypíchl regionální projekt podpory ženského florbalu a vyjmenoval jeho 
hlavní cíle. V závěru svého příspěvku informoval o připravované kandidatuře na pořádání MS žen v roce 
2025 a možné úpravě stanov ohledně účasti delegátů na valných hromadách.  

 
3. Schválení programu jednání - delegáti zasedání schválili program jednání. 
 
4. Schválení Jednacího řádu - delegáti zasedání schválili Jednací řád. 
 
5. Schválení Volebního řádu - delegáti zasedání schválili Volební řád. 
 
6. Ustavení předsednictva, mandátové a volební komise - delegáti zasedání schválili složení 

předsednictva, mandátové a volební komise VH. 
Předsednictvo : Jiří Kroupa (předseda), Vladimír Černín, Filip Fňukal  

 Mandátová komise : Šimon Chovanec (předseda), Simona Knotková, Radek Kučera 
 Volební komise  : Petr Matěj (předseda), Petr Fikoczek, Daniel Sebera 
 
7. Činnost Výkonného výboru v uplynulém období  

Zpráva o činnosti VV OLaMS byla součástí podkladových materiálů k zasedání. VV pracoval v období 
červen 2021 – květen 2023 ve složení: Filip Fňukal (LK), Petr Matěj (DK), Jiří Kroupa (KRD), Tomáš Plaček 
(KMM), Vladimír Černín (KRR) a Václav Killar (EK). Výkonný výbor se sešel celkem na 17 jednáních, kde 
řešil veškeré otázky týkající se fungování celého regionu 7. 
Filip Fňukal (LK) zhodnotil uplynulou sezónu z pohledu Ligové komise. Konstatoval, že sezona proběhla 
standardně. Zmínil dva zásadnější problémy v podobě odstoupení družstev ze soutěží, naštěstí bez 
zásadnějšího dopadu na dané soutěže. Krátce okomentoval specifika nastavení soutěží v uplynulé a 



 

nastínil novinky v nadcházející sezoně. V závěru informoval o udělených pokutách a počtu schválených 
umožnění startu hráčů a hráček mimo svou věkovou kategorii.  
O práci Komise metodiky a mládeže za nepřítomného, řádně omluveného, předsedu Tomáše Plačka 
přednesl zprávu sekretář komise Radomír Mrázek. V úvodu připomenul že hlavní část práce s 
talentovanou mládeží, kterou má na starosti Jiří Jakoubek, přešla pod celostátní komisi mládeže s tím, 
že došlo k rozdělení na východ a západ do věkových kategorií U14, U15, U16 a U17. Úsek vzdělávání 
trenérů má na starosti hlavní metodik Jan Třískala. Školení a semináře pak organizuje Jaroslava Čížek, 
který má náš region na starosti. Hlavním tématem roku 2022 byla LODM v Prostějově, kde se podařilo 
zvítězit dívčímu výběru Olomouckého kraje. Informoval přítomné o přípravě krajských výběrů dívek a 
chlapců na LODM 2024, která se uskuteční v Českých Budějovicích a je určena pro ročníky 2009 - 2012. 
Vladimír Černín (KRR) krátce zhodnotil sezónu z pohledu Komise regionálního rozvoje a o realizovaných 
projektech. Zmínil práci s oddíly v rámci zelené skupiny projektu PP3 a trenérského vzdělávání (PP2). 
Opět se podařilo domluvit stáž ve fotbalovém klubu FC Baník Ostrava, které se zúčastní celkem 10 
zástupců regionálních oddílů. V rámci PP2 byl úspěšně realizován projekt účasti 13 zástupců oddílů na 
mezinárodní fotbalové konferenci, která byla zaměřena na trenérské vzdělávání jak v oblasti teorie, tak 
praxe. Z další činnosti jmenoval setkání s oddíly, dovednostní dny, Zamíchaný dívčí florbal, možnost 
využití ukázkových tréninků během sezóny ale i v rámci kempů. Za velmi důležitý bod rozvojového plánu 
označil výstavbu nových hal. Zmínil možnost využít konzultace nebo přímé účasti někoho ze sekretariátu 
OLaMS, který může pomoci s vyjednáváním o parametrech plánované stavby haly. 
Vyjádřil radost u klíčového projektu dlouhodobého rozvojového plánu regionu, který má za cíl zaplnit 
„bílá místa“ tak, aby v dané lokalitě vzniklo nové družstvo nebo oddíl. Díky dlouhodobé spolupráci 
s oddíly Spartak Bílovec a FBC ORCA KRNOV tak v následující sezoně vzniknou mládežnická družstva ve 
Studénce a v Bruntále. Své vystoupení zakončil velkou novinkou, která má za cíl přitáhnout k florbalu 
další zájemce a dát tak možnost vzniknout novým družstvům či oddílům. Jsou to soutěže 3+1, které 
budou letos vypsány pro kategorie mužů a žen. 
Petr Matěj (DK) shrnul ve stručnosti práci disciplinární komise. Zmínil počty a typy disciplinárních 
případů, kterými se komise na svých jednáních zabývala, a také opakované problémy u jednoho z oddílů 
ohledně neoprávněných nastoupení a nezajištění prokázání totožnosti. Zmínil, že poprvé v historii 
disciplinární komise udělila dva tresty vyloučení z činnosti ve florbale. 
Jiří Kroupa (KRD) stručně informoval přítomné o činnosti Komise rozhodčích a delegátů v sezóně 
2022/2023. Zmínil počty nových rozhodčích, celkový počet rozhodčích, počet vyškolených delegátů, 
počet školení a seminářů v uplynulé sezóně. Informoval o tom, že co do počtu vyškolených rozhodčích 
nemá region výrazný problém, přesto do ideálního stavu je ještě daleko. Zmínil také projekt mentorů. 
Následně Jiří Kroupa stručně informoval o práci ekonomické komise za nepřítomného, řádně 
omluveného, hejtmana OL kraje Václava Killara. Přehled hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na 
rok 2023 byly součástí podkladových materiálů k zasedání. 
V závěru svého vystoupení krátce zhodnotil uplynulou sezónu. Zmínil situaci ve společnosti související s 
inflací, probíhající válkou na Ukrajině, společensky blbou náladu a možné dopady ve florbale. Vyjmenoval 
úspěchy regionálních oddílů, konstatoval, že stále patříme ke špičce v České republice. V rámci rozvoje 
infrastruktury výstavby hal zmínil více než deset nových hal v obou regionech. 

8. Zpráva mandátové komise  
Předseda mandátové komise Šimon Chovanec sdělil ve své zprávě, že v Olomoucké části je přítomno  
28,6 % delegátů z celkového počtu pozvaných delegátů, a proto je valná hromada Olomouckého kraje 
usnášeníschopná. V Moravskoslezské části je přítomno 39,5 % delegátů z celkového počtu pozvaných 
delegátů, a proto je valné hromada Moravskoslezského kraje usnášeníschopná. Zasedání se zúčastnilo 5 
hostů. 
 



 

9. Přehled hospodaření za rok 2022 a schválení rozpočtu na rok 2023 
Přehled hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 byly součástí podkladových materiálů 
k zasedání. VH vzala na vědomí přehled hospodaření za rok 2022 a schválila rozpočet na rok 2023. 

 
10. Diskuse 

Jiří Kroupa zahájil diskuzi. Jako první vznesla dotaz Lenka Kubíčková, kterou zajímalo nastavení postupů 
z 2. ligy žen do 1. ligy žen. Zdeněk Cholek vysvětlil, že nastavení postupů je v gesci celostátní Komise 
soutěží a vysvětlil princip. Přítomní se shodli, že současné nastavení, kdy může postoupit pouze vítěz 2. 
ligy žen a velmi často se na 1. místě nachází rezervní družstvo extraligového oddílu, není ideální. Tento 
názor bude prezentován dále při jednání s Komisí soutěží. Další dotaz položil Adam Wollný ohledně loni 
prezentované novince v podobě rozhodčího licence T. Zajímalo ho, v jakém je tento projekt stavu a zda 
by se tito započítávali do povinnosti. Postupně odpověděli Jiří Kroupa a Robert Segeťa. Oba vyslovili své 
domněnky, neboť 100% odpověď nikdo z přítomných neznal. Pavel Bednář se následně zajímal o bližší 
informace ke zmíněným soutěžím 3+1 v kategorii mužů a žen. Robert Segeťa krátce odpověděl a vysvětlil 
základní parametry těchto soutěží. Miroslav Keberle se dotazoval na činnost delegátů v souvislosti s jeho 
zkušeností na turnaji přípravek. Robert Segeťa situaci krátce okomentoval a následně všechny přítomné 
vyzval, aby dávali zpětnou vazbu hned po turnaji. Cílem je vzdělávat jak rozhodčí, tak i delegáty. Miroslav 
Keberle v diskuzi reagoval na informaci ohledně výstavby nových hal a popsal svůj pocit, že sice haly 
rostou, ale florbal se do nich dostává těžce. Na to zareagoval nejdříve Jiří Kroupa a podělil se o své osobní 
zkušenosti a spolupráci sekretariátu OLaMS při výstavbě sportovní haly v Prostějově. Následně Daniel 
Novák zopakoval, že jednou z cest je spolupráce s jinými sporty při výstavbě nové haly a možnosti 
čerpání dotace od NSA pro její výstavbu. 
Další příspěvky již nebyly, a tak Jiří Kroupa nechal hlasováním ukončit diskuzi. 

 
11. Volby hejtmanů, členů výkonných výboru a delegátů na VH ČF - proběhly volby hejtmanů, členů 

výkonných výborů a krajských delegátů na VH ČF, které řídil předseda volební komise Petr Matěj. 
a) Hejtman ČF Olomouckého kraje: jediným kandidátem byl Jiří Kroupa, který byl zvolen. 
b) Hejtman ČF Moravskoslezského kraje: jediným kandidátem byl Vladimír Černín, který byl zvolen. 
c) Členové partnerského výkonného výboru za Olomoucký kraj: kandidáti byli Tomáš Hruška a Jaromír 

Kubáč, kteří byli zvoleni. 
d) Členové partnerského výkonného výboru za Moravskoslezský kraj: kandidáti byli Filip Fňukal, Tomáš 

Zbořil, kteří byli zvoleni. 
e) Delegáti na VH ČF za Olomoucký kraj: kandidáti byli Šimon Chovanec, Jiří Kroupa, Jaromír Kubáč a 

Radek Šiška, kteří byli zvoleni. 
f) Delegáti na VH ČF za Moravskoslezský kraj: kandidáti byli Vladimír Černín, Filip Fňukal, Jiří Gurkovský, 

Radek Kučera, Jan Monsport, Sabrina Moravcová, Pavel Moravec a Martin Řezník, kteří byli zvoleni. 
 
12. Usnesení  

Jiří Kroupa přečetl soubor usnesení 17. společného zasedání valných hromad partnerských krajů, který 
byl schválen. 

 
13.  Závěr   

Jiří Kroupa poděkoval bývalým členům výkonného výboru za jejich činnost, nově zvoleným popřál mnoho 
sil a elánu při jejich činnosti pro rozvoj Olomouckého a Moravskoslezského kraje. Zopakoval termíny 
losovacích aktivů – 21.6. v Ostravě a 26.6. v Olomouci a zasedání ukončil v 19:00 hodin. 

 
 



 

 
Vypracoval: v Ostravě, 11.5.2023 

Zdeněk Cholek 
koordinátor regionu 


